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Abstract (en)
[origin: WO2019158439A1] The invention relates to a device for a door leaf or a window casement comprising a lowering bar (2) and a lowering
mechanism (4) for raising and lowering the lowering bar (2). In the lowered position, the lowering bar (2) closes a gap between a floor and the door
leaf or window casement. The device is a lowerable intruder protection and comprises at least one locking member (6, 7, 8) which prevents the
lowered lowering bar (2) being raised by the application of force from the outside. The device according to the invention provides effective prevention
against intrusion by simple means.

Abstract (de)
Eine Vorrichtung für einen Türflügel oder einen Fensterflügel weist eine Absenkleiste (2) sowie einen Absenkmechanismus (4) zur Anhebung und
Absenkung der Absenkleiste (2) auf. Die Absenkleiste (2) verschliesst in einem abgesenkten Zustand einen Spalt zwischen einem Boden und dem
Tür- oder Fensterflügel. Die Vorrichtung ist eine absenkbare Einbruchsicherung und weist mindestens ein Sperrglied (6, 7, 8) auf, welches eine
Anhebung der abgesenkten Absenkleiste (2) durch externe Krafteinwirkung verhindert. Die erfindungsgemässe Vorrichtung ermöglicht mit einfachen
Mitteln einen wirksamen Einbruchschutz.
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